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Zápis jednání regionální Komise mládeže a metodiky  
Kraje Vysočina a Jihočeského kraje  

 

Termín jednání:  neděle 4. 12. 2022 

Místo jednání:  MS Teams 

Začátek jednání:  20:30  

Konec jednání: 21:50 

Přítomni: Petr Jindra, Vít Strouhal, Zdeňka Janoušková, Matyáš Reichl 

Omluven: Roman Komenda, Jan Dušek  

Sekretář: Petra Dufková 

_________________________________________________________________________________________ 

PROGRAM JEDNÁNÍ KMM: 
1. Přivítání 
2. Host jednání KMM Vít Rosecký 
3. Doplnění zápisů na web 
4. Komisionální změny 
5. Oblečení pro trenéry KCTM 
6. Realizační týmy dívek 
7. Pravidla fungování v rámci KCTM 
8. Testování hráčů 
9. Regiodny 2023 

 
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ: 
 

1. Přivítání 
Předseda komise Petr Jindra přivítal členy KMM a na prezentaci představil program jednání. 
 

2. Host jednání KMM Vít Rosecký 
Vít Rosecký – pozvaný host, představil přítomným plán tréninků výběrů, který měli přítomní k dispozici 
už před jednáním. Petra Dufková sdělila, že je nutné mít plán těchto tréninků, ale uspořádání všech 
naplánovaných akcí záleží pouze na tom, kdy a v jaké výši budou spolky z dotačních peněz vykryty. 
Rozhodnutí o uspořádání tréninků, regiodnů a soustředění spadá pouze do kompetence předsedů 
spolků (Jihočeský florbal a Florbal Vysočina). 
 

Úkol 12/2022 1: Poslat návrh termínů tréninků a regiodnů předsedům spolků. 

     Termín: 11. 12. 2022 

     Zodpovídají: P. Jindra 

Úkol 12/2022 2: Zajistit zaslání tohoto návrhu na jednání RVV. 

     Termín: 19. 12. 2022 

               Zodpovídají: P. Jindra 
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3. Doplnění zápisů na web 
Diskutováno se sekretářem komise, který předsedovi sdělil, že budou postupně doplněny do struktury 
nového webu Českého florbalu. 
 

4. Komisionální změny 
Petr Jindra předložil přítomným rezignaci Tomáše Roseckého a vysvětlil tento jeho krok (pracovní 
vytížení – změna práce). 
Dále předseda komise předložil návrh náhrady – Radek Kubeš (TJ Centropen Dačice). Přítomní 
diskutovali nad předloženým jménem. S návrhem souhlasili – Reichl, Komenda, Strouhal. Jindra se 
zdržel vyjádření. 
Dořešení nového člena komise proběhne při jednání v lednu 2023. 
 

5. Oblečení pro trenéry KCTM 
Je třeba vypracovat soupis trenérů a asistentů, kteří se budou o výběry starat – schválit a dořešit na 

prosincovém či lednovém RVV. 

6. Realizační týmy dívek 
Realizační tým dívek Vysočina složil funkce - diskutováno mezi přítomnými. Předloženy 4 varianty 
možností nový realizačních týmů dívek. V realizačních týmech zůstali stávající  trenéři brankářů 
Jaroslav Hejlek a Jindřich Zettner. 

• Varianta 1 – realizační tým JČ ponechat stejný (mají zájem), na Vysočině vypsat výběrové řízení 
• Varianta 2 – členy realizačního týmu JČ přesunout na Vysočinu (PJ bydliště Jihlava, OK bydliště 

Štoky), v JČ vypsat výběrové řízení 
• Varianta 3 – oslovit konkrétní lidi (návrh L. Predajňová Písek, P. Němcová Pelhřimov) 
• Varianta 4 – vytvoření jednoho širšího regionálního realizačního týmu po vzoru chlapců 

Vysočiny (ochota zapojení T. Roseckého) 

Reichl a Strouhal pro variantu 2; Janoušková pro variantu 4 a Komenda pro variantu 1. KMM rozhodla 
o variantě 2. 

Úkol 12/2022 3: Vypsat výběrové řízení na pozici realizačního týmu dívek Jižních Čech a poslat 

trenérům JČ s přihláškami do 18. 12. 2022 

     Termín: 5. 12. 2022 

                      Zodpovídají: P. Jindra 

7. Pravidla fungování v rámci KCTM 
Zpravována metodika, která bude následně poslána k připomínkování do všech klubů. 
Vít Strouhal – poslat do všech klubů – připomínkování emailem do 14 dnů. 
Matěj Reichl – poslat do všech klubů – formou otevřeného dokumentu a připomínkovat přímo do 
dokumentu – do 14 dnů 
Zdeňka Janoušková – poslat do všech klubů – připomínkování emailem do 14 dnů. 
 

Úkol 12/2022 4: Poslat na všechny kluby emailem se 14 denním termínem pro připomínkování + poslat 

také na fungující WhatsApp skupinu. 

     Termín: 5. 12. 2022 

                      Zodpovídají: P. Jindra 
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8. Testování hráčů 

Byly projednány varianty testování hráčů a diskutováno možné využití výsledků. Členové KMM se 
shodli na aktuální nevyužitelnosti získaných dat, neboť by nebylo možné srovnání se zbytkem 
republiky.  
Všichni přítomní je jednoznačně shodli – netestovat! 
  

9. Regiodny 2023 
Diskutováno. Petr Jindra sdělil přítomným, že Regiodny by bylo nejideálnější pořádat ve SH v Chýnově. 
Strouhal a Reichl by chtěli, aby byly tyto Regiodny spojeny se seminářem (za kredity). Petr Jindra 
hovořil o tom, že J. Čížek by se takovéto 1 akce rád zúčastnil. Navržené téma pro „kulatý stůl“ – 
nedostatek rozhodčích (spojení s KRD). 
 
 
Další setkání KMM – 8. 1. 2023 v čase 20:30. 
 
 
Zapsala: Petra Dufková, zastupující sekretář komise 
Ověřil: Petr Jindra, předseda komise 


